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ACTA DE LA REUNIÓ DE L’EQUIP DIRECTIU 
 
Núm. de sessió: 7 
Data: 1 de JUNY de 2022 
Hora d’inici: 15:30 h 
Hora de finalització: 17:30 h  
Lloc: Despatx de la Degana (presencial)  
 
Membres 

ASSISTENTS: 
Aurora Torrents Gomez 
José Luis Álvarez Muñoz 
Imma Gorgori Ramon 
Xavier Molinero Albareda 
Juan Carlos Ondategui Parra 
 

 
 
Mireia Pacheco Cutillas 
Eulalia Sánchez Herrero 
Núria Tomas Corominas 

 
 

 
ABSENTS: 

 
EXCUSEN LA SEVA ASSISTÈNCIA: 
Núria Vila Vidal 

 
Ordre del dia 
  
1. Repàs dels acords de la darrera sessió. 
2. Informacions diverses.  
3. Definició ordre del dia Comissió Permanent. 
4. Informacions acadèmiques: 

a) Guies docents de grau i de màster. 
b) Estat de les modificacions dels horaris provisionals. 

5. Informacions compromís social: 
a) Programa voluntariat. 
b) Visibilització mirades solidàries. 

6. Assumptes sobrevinguts. 
7. Torn obert de paraules.  
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Punt 
ordre 

del dia 
Acord Responsable/s 

1 
Fer proposta de com organitzar el suport docent 
d’estudiants de doctorat DOO-FOOT-professorat 
(curs 22-23). 

José Luis Álvarez 

Jaume Pujol 

Aurora Torrents 

1 
Posar a Prisma la informació d’idioma d’impartició i 
que sigui visible abans de la matrícula. Avisar als 
coordinadors (a través del DOO) (Deadline: Juny). 

José Luis Álvarez 

Imma Gorgori 

1 Revisar funcionament àrea de comunicació de la 
FOOT. 

Imma Gorgori 

Eulalia Sánchez 

Aurora Torrents 

1 Fer un perfil de becari per la web i convocar beca. Eulalia Sánchez 

1 Revisar material de teràpia visual per al PE2020. Núria Tomas 

1 Línies d’actuació per la Junta del 22 de juliol. Equip Directiu 

1 
Vetllar per mantenir els contactes amb els col·legis 
amb els quals es fan cribratges amb alumnes de 
pre-escolars. 

Juan Carlos 
Ondategui 

Núria Tomas 

2 Consultar si és possible fer eleccions a renovació de 
la Junta a partir de l’octubre Xavier Molinero 

2 Destinar una partida econòmica per iniciatives del 
PDI destinada a l’estudiantat (pòsters, ...) Núria Vila 

2 Estudiar la possibilitat que els ATPs formin part dels 
TFE (TFG i TFM) 

José Luis Álvarez 

Aurora Torrents 

2 Analitzar el seguiment dels directors de TFE (TFG i 
TFM) en altres centres universitaris José Luis Álvarez 

2 Reunió amb el professorat d’òptica oftàlmica 
José Luis Álvarez 

Aurora Torrents 

2 Repassar que les guies docents estiguin en anglès  José Luis Álvarez 

2 
Demanar l’assignació del pressupost que queda de 
la Beca Portes Obertes. Analitzar les tasques 
d’aquestes beques pel curs 2022-23 

Imma Gorgori 

Aurora Torrents 

Núria Vila 

4. b) Enviar als departaments implicats les modificacions 
del Q3 i Q4 dels horaris José Luis Álvarez 
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Xavier Molinero Albareda 
Secretari acadèmic de la FOOT 

 

 
 

 
Vist i plau, 

Aurora Torrents Gomez 
Degana de la FOOT 

 

 

5. a) Fer proposta del Programa de Voluntariat Eulalia Sánchez 


